

Notice of Amendment to DBS Terms and Conditions

We would like to inform you that the Bank Accounts and Services Terms and Conditions (the **"Terms and Conditions"**) will be amended with effect from 17 September 2018 (the **"Effective Date"**). Major amendments are highlighted as follows:

- I. Definition of "Bank" under Section B – General Terms and Conditions under Part I – Standard Terms and Conditions will be revised to mean either (i) DBS Bank (Hong Kong) Limited; or (ii) DBS Bank Ltd., Hong Kong Branch (as the case may be)
- II. Addition of definition of "HKICL" under Section B – General Terms and Conditions under Part I – Standard Terms and Conditions
- III. Addition of Section M – Bank Services relating to Faster Payment System ("FPS") under Part IV – Other Services Related Terms and Conditions following the launch of the FPS service on the Effective Date. The section covers:
 1. Bank Services relating to Faster Payment System
 2. Scope of FPS Services and conditions for use
 3. Addressing Service – registration and amendment of Proxy ID and related records
 4. eDDA Service
 5. Customer's responsibility
 6. The Bank's responsibility and restriction of liability
 7. Collection and use of Customer Information
 8. QR Code Services

A copy of the Terms and Conditions can be downloaded at our website www.dbs.com.hk, or can be obtained at any of our branches. Please note that the amendment shall be binding on you if you continue to use our services after the Effective Date. If you do not accept the changes in the Terms and Conditions, please terminate your account(s) before the Effective Date in accordance with your right of termination provided in the Terms and Conditions.

DBS Bank (Hong Kong) Limited

This is a computer generated letter and a signature is not required.

Issued by DBS Bank (Hong Kong) Limited



星展銀行條款及細則修訂通知

謹此通知，本行將修訂「銀行戶口及服務條款及細則」（「**條款及細則**」），由2018年9月17日（「**生效日**」）起生效。主要修訂概述如下：

- I. 修訂第I部分－標準條款及細則B章－一般條款及細則中「本行」的定義，改為表示 (i) 星展銀行（香港）有限公司；或 (ii) DBS Bank Ltd., Hong Kong Branch（按情況而定）
- II. 新增第I部分－標準條款及細則B章－一般條款及細則中「結算公司」的定義
- III. 因應快速支付系統於生效日推出，新增第IV部分－其他與服務有關的條款及細則M章－快速支付系統的銀行服務，該部分包括：
 1. 有關快速支付系統的銀行服務
 2. 快速支付系統的服務範圍及使用條款
 3. 帳戶綁定服務 - 登記及更改識別代號及相關紀錄
 4. 電子直接付款授權服務
 5. 客戶的責任
 6. 本行的責任及責任限制
 7. 收集及使用客戶資料
 8. 二維碼服務

客戶可於本行網站www.dbs.com.hk下載條款及細則，亦可向分行職員索取列印版本。客戶請注意，如閣下於生效日後繼續使用本行服務，該等修訂將對閣下具約束力。如閣下不接受相關條款及細則的修訂，請於生效日前按條款及細則所載的結束戶口權利結束閣下的戶口。

星展銀行（香港）有限公司

此乃無須簽署之電腦編印文件。

由星展銀行（香港）有限公司刊發